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Ordu Büyükşehir Belediyesinin ilçelerde düzenlediği İftar programları devam ediyor. Çamaş
ilçesindeki iftar programında Başkan Enver Yılmaz bir konuşma yaparak, “Çamaş’ta 40 km. ’ye
yakın sıcak asfalt yapacağız. Su sorununu da Devlet Su İşleri Müdürlüğü ile başlatılan gölet
çalışması ile sona erdireceğiz” dedi.

EMEĞİ GEÇEN HERKESE TEŞEKKÜR EDİYORUM

Yaklaşık 1500 kişinin katıldığı iftar programında Çamaşlılarla birlikte olmaktan son derece mutlu
olduğunu söyleyen Başkan Enver Yılmaz, bu yıl Büyükşehir Belediyesi ile birlikte farklı bir iftar
organizasyonuna imza attıklarını belirtti. Bu organizasyonda emeği geçen herkese teşekkür
eden Başkan Yılmaz, “ Bu yıl her ilçemizde bir iftar programı yapıyoruz. Açık havada organize
ettiğimiz bir iftar programları halkımızdan yoğun ilgi görüyor. Bu vesileyle ben bu organizasyona
bizimle beraber imza atan Büyükşehir'imizin değerli personeline ve bu hizmette fiili olarak
çalışan değerli kardeşlerime de teşekkür ediyorum. Bizler iftar yaparken onlar sizlere hizmet
ediyor. Elbette herkesin bir görev ve sorumluluğu var. Bu çerçeve de bizler de Büyükşehir
olarak, yeni bir yapılanma süreci ile birlikte sizlerin hizmetkârı olmaya kendimizi adadık”
şeklinde konuştu.

ÇAMAŞ’A 40 KM SICAK ASFALT YAPILACAK

Kısa bir süre sonra hayata geçecek olan 750 km.‘lik asfalt ihalesine toplam 29 firmanın başvuru
yaptığını ifade eden Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz, “Üç aylık bir kuruluş süreci
içerisinde Büyükşehir Belediyemizin yapılanmasını gerçekleştirdik. En büyük yol ihalesine çıktık.
Bu ihalemize 29 firma başvuru yaptı. Ankara ve İstanbul Büyükşehir Belediyelerinden sonra ilk
etapta tam 750 km sıcak asfalt yapmak suretiyle bütün ilçelerimizi, Çamaş'ımız da dahil olmak
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üzere sıcak asfalt ile kaplamaya söz vermiştik. Çamaş ilçemizde çalışmaların alt yapıları
başladı. İnşallah 2 yıl süre içinde Çamaş ilçemizde tam 40 km'ye yakın sıcak asfalt yapmak
suretiyle, inşallah mahallelerimizin, Çamaş'ta yol sorunu kalmayacak” ifadelerini kullandı.

TÜM İLÇELERDE OSKİ’NİN ŞUBESİ OLACAK

Tüm ilçelerin en önemli sorunlarından birinin de su olduğuna dikkat çeken Başkan Enver
Yılmaz, tüm ilçelerde Ordu Su Kanalizasyon İşleri Genel Müdürlüğü’nün (OSKİ) şube şefliğinin
olduğunu söyleyerek, “Çamaş'ın ikinci en önemli sorunu da su meselesiydi. Bu yıl su sorunu
yaşayabiliriz demiştik. Buna yönelikte OSKİ Genel Müdürlüğümüz hızlı bir çalışma programına
başladı. Çamaş ilçemizin bundan sonraki su sorununu ilelebet çözmek amacıyla Devlet Su
İşleriyle bir gölet çalışması başlattık. OSKİ Genel Müdürlüğümüz Çamaş ilçesinde, önümüzde ki
yıllar itibariyle su ile ilgili sorunu gidermiş olacak. Bütün ilçelerimizde OSKİ'nin bir şube şefliği
var. Bütün ilçelerimiz de çalışanları ve tamir ekibi var. Suyla ilgili bir sıkıntınız olduğu zaman 185
numaralı teknik arıza hattını aradığınızda bütün ekibimiz sizin arızanızı gidermek için gerekli
gayreti gösterecektir. 12 banka ile görüştük. Su faturalarınızı internet ortamı da dahil olmak
üzere, rahat bir şekilde ödemeniz için anlaşma sağlandı” şeklinde açıklamalarda bulundu.

İftar programı, Başkan Enver Yılmaz’ın çocuklar için hazırlanan kitapları dağıtması ve
Hacivat-Karagöz gösterisi ile sona erdi.
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